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Sant Vicenç, municipi

accidents de trànsit. Es calcula que cada any
moren a Catalunya més de 3 mil persones
per aturada cardíaca, de les quals s'estima
que el 90% es podrien recuperar si s'actués
en els primers minuts.
En aquest sentit, l'Ajuntament ha adquirit i
instal·lat els quatre DEA en punts estratègics
del municipi, tant per l'afluència de persones,
com per les característ iques concretes
d'aquests espais, donant la màxima
cobertura per l'aparell: plaça de l'Església,
Zona Esport iva, Av. Sot del Camp i
Montaltpark. El cinquè aparell és mòbil i
substituirà el que estava al vehicle de la
Policia Local des de l'any 2009, que serà donat
a l'Associació Espanyola de Mort Sobtada.
La implantació del projecte ha comportat una
formació específica en les tècniques de Suport
Vital Bàsic i en l'ús dels desfibril·ladors per als
membres de la Policia Local, personal dels
equipaments, educadors i personal de
l'Ajuntament.

"Ets el pètal que ens falta" per fer de Sant
Vicenç un municipi cardioprotegit .  Amb
aquest lema, el proper dia 4 de juny, a 2/4 de
vuit del vespre, al Centre Cívic El Gorg, es
presentarà el projecte. Es farà una xerrada
informativa amb l'objectiu de sensibilitzar a
la població de la importància de tenir a prop
un DEA i facilitar la informació necessària per
a una ràpida intervenció. Es comptarà amb la
presència del DR. José Antonio de Andrés,
responsable de l 'Àrea Especial i tzada
d'Atenció Primària de Barcelona, i de Pere
Bella, formador acreditat per l'Institut Català
de la Salut i sanitari del SEM.
El projecte, impulsat per la Regidoria de
Sanitat, vol dotar a la població de recursos
amb l'objectiu de minimitzar el temps de resposta
davant d'una aturada cardiorespiratòria i
reduir el nombre de morts sobtades, gràcies a
les actuacions de prevenció.
La mort per parada cardiorespiratòria és la
primera causa de mort, molt per sobre dels

cardioprotegit

L’Ajuntament ha instal·lat quatre Desfibril·ladors Externs Automàtics (DEA) a diversos punts
estratègics del municipi i ha substituït l’existent (mòbil) al cos de la Policia Local.
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Més ajuts econòmics per a les famílies santvicentines

El govern municipal ha fet una aposta ferma per a
la formació com a element clau per a la recerca de
feina i, mitjançant la Regidoria de Promoció
Econòmica, ha organitzat una sèrie de cursos
adreçats sobretot a persones a l’atur.
Així, entre els mesos de març i maig, s’han portat
a terme dos cursos de manipulador/a d’aliments,
un dels quals anava destinat al jovent, i un de
microelectrònica, orientat a joves d'entre 16 i 25 anys

La Piscina Municipal obre portes amb més i millors serveis
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L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, mitjançant la Regidoria de
Benestar Social, ha posat en marxa un programa d’ajuts, adreçat a
les famílies santvicentines, especialment a aquelles que pateixen
amb més incidència la recessió econòmica.
Enguany, s’han ampliat les línies d’ajut i, a més de les beques de
menjador escolar i de llibres i material escolar, també s’han previst
ajuts per al Casal i les Estades Esportives d’Estiu i per a fer front a les
quotes i el menjador de l’escola bressol.
Tanmateix, a aquests ajuts municipals cal afegir-hi els ajuts per al
menjador escolar que ofereix el Consell Comarcal del Maresme.

Les instal·lacions de la Piscina Municipal ja
estan a punt per a l’inici d’una nova
temporada d’estiu que arriba amb novetats,
com el nou servei de lloguer de gandules o
el canvi de format de la Targeta de Resident
que dóna dret a  la tarifa reduïda i a la
gratuïtat en alguns casos.
La piscina obrirà portes el cap de setmana
del 7 i 8 de juny.  Aquests dies, i també el cap
de setmana del 14 i 15 de juny, l’entrada serà

El termini per presentar les sol·licituds a l’OAC de l’Ajuntament es va iniciar
el 19 de maig i finalitzarà el dia 2 de juny. + info: www.svmontalt.cat

Nous cursos de formació per a aturats i joves

que no han finalitzat l’ESO. Tanmateix, pels mesos de juny-juliol hi ha programat
un curs d’anglès comercial que ja té totes les places cobertes.
Aquests cursos estan subvencionats per l’Ajuntament, que en alguns casos
també compta amb el suport de la Diputació de Barcelona, de manera que són
gratuïts per a les persones inscrites.
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L'atur torna a baixar

Noves dades positives pel que fa a l’atur
registrat a Sant Vicenç. Durant el mes
d’abril, 8 persones del municipi van trobar
feina, situant-se la taxa d’aturats en el
9,81%, un 7,05% menys que al Maresme
(16,86%), i també inferior a la taxa de la
província de Barcelona (15,8%) i de
Catalunya (15,5%).
En els darrers dotze mesos, la taxa d’atur
s’ha reduït un 10,12%.
Aquestes dades posicionen a Sant Vicenç
de Montalt entre els 5 municipis del
Maresme que registren una taxa d’atur
més baixa.

L'estiu arriba
carregat de propostes.

Les activitats es
divideixen entre les de
lleure i les esportives.

A l’oferta municipal
de lleure trobem el Casal

d’Estiu, i a l’esportiva
 les Estades Esportives
d’Estiu. Pel que fa a les

activitats de les entitats,
hi ha els campus de

bàsquet, futbol i
patinatge. Trobareu tota

la informació al web
municipal.

gratuïta per a totes les persones que
presentin a la taquilla la Targeta de
Resident o el Carnet Gratuït de Transport
Urbà en vigor. A partir del 21 de juny, la
piscina obrirà diàriament i la temporada de
bany es tancarà el dia 14 de setembre.
Enguany, les targetes seran de material
plàstic per fer-les més usable i pràctiques i
tindran una vigència de dos anys.
Us recordem que l'únic requisit per gaudir

d’aquesta targeta és estar empadronat/da al municipi. Per obtenir-la, cal que us adreceu de 9 a 14h a
l’OAC de l’Ajuntament, portant-hi una foto, mida carnet.  Als usuaris del Carnet Gratuït de Transport
Urbà en vigor (estudiants, minusvàlids i jubilats empadronats a la vila) no els hi cal obtenir la Tarja de
Resident per a poder beneficiar-se de les tarifes reduïdes de la Piscina Municipal.
Tanmateix, aquest estiu, la Regidoria d’Esports ha tornat a programar els reeixits Banys
de nit, una activitat nocturna que es realitzarà els dies 12 i 26 de juliol i 9 i 23 d’agost,
de 2/4 de nou del vespre a les 12 de la nit, i tindrà un preu de 2 euros.
Pel que fa al nou servei de lloguer de gandules, hi haurà 15 unitats disponibles. El preu pels santvicentins serà d’1 euro per
mitja jornada-matí i de 2 euros per tot el dia.

Us recordem que des del passat 1 de maig, els distintius per poder aparcar gratuïtament a les zones blaves
del municipi emesos l’any 2013 ja no són vigents. En el cas que encara no disposeu del distintiu de l’any

2014, us aconsellem que passeu a recollir-lo per les dependències de la Policia Local.

AVÍS: DISTINTIUS ZONES BLAVES
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El Ple ordinari d'abril

juny 2014

El Ple ordinari del mes abril es va celebrar el  dijous dia 24 d'abril, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, i s’hi van
tractar els punts següents:

La tribuna política de Sant Vicenç
L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt  no es fa responsable de les informacions i opinions que siguin emeses per

les diferents forces amb representació municipal a l’espai "La tribuna política de Sant Vicenç".

San Vicenç
de Montalt

Esquerra+Entesa sempre
hem defensat un model
de butlletí obert a tots
els ciutadans i Entitats,
contraris a la utilització
partidista d’un mitjà públic
(que paguem tots
els santvicentins) per
convertir-lo en una tribuna
de partits o en un aparell
propagandístic de l’alcalde,
sense respectar els criteris
d’objectivitat i rigor
informatiu.
Aquest no és el lloc.
Per això ens neguem
a utilitzar aquest espai.
Per a més informació
podeu entrar al nostre bloc:
www.svmesquerra.com

Es compleixen 35
anys d’ajuntaments
democràtics. Ara que
la política està en crisi
i que l’excusa de la
racionalització de
l’administració
pública posa en perill
els ajuntaments petits
com el nostre, us
animem a reflexionar
sobre allò que s’ha dit
tantes vegades i que
de tant sentir-ho
gairebé no en fem
cas: l’ajuntament és
l’administració més
propera als ciutadans,
i si és petit encara
més, afegim nosaltres!

La Fiscalia ha parlat:
L’Ajuntament va actuar
bé i no va cometre cap
delicte urbanístic en el
Pla Parcial del Padró.
El PSC espera ara que
tots aquells que han
anat malparlant i
sembrant dubtes
rectifiquin. Mentrestant,
des de la Regidoria de
Serveis Socials
continuem treballant
per trobar una solució
a l’assentament
il·legal.  Una sortida
que sigui digna per a
les persones i que,
a la vegada, eviti
l’alarma social.

Els santvicentins i
santvicentines que van
votar el 22 de maig de
2011, ho van fer perquè
els polítics treballéssim
pel municipi fins el maig
de 2015. Les persones
que formem CiU així ho
vam entendre i, des del
govern, hem treballat i
treballarem pel poble
fins al darrer dia de la
legislatura. Per contra,
altres fa temps que han
deixat de pensar en el
poble i la ciutadania i
només treballen per ells
i el seu grup, sumits en
una permanent
campanya electoral.

El Partit Popular va ser
l’únic grup municipal de
l’oposició que va donar
suport a l’equip de
govern, en el projecte
del Sorli. Per aquest
motiu ens sentim amb
la responsabilitat de fer-
lo complir amb la seva
totalitat. Malauradament
el mercat municipal no
ha tingut cabuda i és
per això, que exigim
que es subsani al més
aviat possible,
traslladant les parades
ambulants un cop per
setmana a la zona
d’aparcaments per
donar aquest servei.

  Donar compte del decret d'aprovació del Pla Pressupostari a mitjà termini 2015-2016: el Ple es dóna per assabentat .

  Donar compte del decret pel qual s'aprova la incorporació de romanents: el Ple es dóna per assabentat.

  Donar compte de la modificació de l'Ordenança número 8, reguladora del Preu Públic per a la prestació dels serveis a la Piscina
Municipal, el Pavelló Munivipal Toni Sors i a la Zona Esportiva: el Ple es dóna per assabentat.

  Proposta d'acord d'adhesió al Sistema d'Adquisició Centralitzada del Consorci Català pel Desenvolupament Local: s'aprova
     per unanimitat.

  Aprovació per a la pròrroga de la contractació del Servei de telecomunicacions de l'Ajuntament amb el Consell Comarcal del
     Maresme: s'aprova per unanimitat.

  Valoració total de l'exprociació de la vorera del Torrent del Gorg: s'aprova per majoria absoluta amb 12 vots a favor
     de CiU (6), 9 SV (4), PSC (1) i PP (1), i l'abstenció d'Esquerra-Entesa (1).
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Rectificació article

Arran de la intervenció del Regidor d’Esquerra (Pere Orts)
en el darrer Ple Municipal en el qual va exigir una rectificació
pública sobre l’escrit  titulat "comunicat sobre les cases
ocupades il·legalment" i publicat a l’InfoMontalt del mes
d’abril, l’Equip de Redacció d’aquest butlletí, havent revisat
la documentació concernent a la petició de Fiscalia,
procedim a esmenar el redactat anterior, deixant ben
clar que EN CAP MOMENT el "presumpte delicte
urbanístic" fou comès pel tripartit que va governar el
municipi de Sant Vicenç de Montalt durant el període 2003-
2007 i demanem disculpes a la part afectada per aquest fet.
Entenem que amb aquesta correcció se subsana l’error comès
en el redactat, així com les possibles faltes contra l’honor que
s’haguessin pogut cometre contra els membres integrants de
l’esmentat equip de govern (ERC-Anem-PSC)
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No hi va haver delicte urbanístic

El Fiscal de Delictes Urbanístics i Medi Ambient, Antonio Pelegrín,
ha arxivat les diligències d’investigació 26/13 obertes arran de la
denúncia presentada per J. Gabriel Landínez, ocupant il·legal d'una
de les cases del camí del Padró, contra l'Ajuntament per
presssumptes irregularitats en la venda dels terrenys municipals
on es van construir les esmentades vivendes.
El fiscal ha estimat que el procediment seguit per l’Ajuntament
havia estat el correcte i en no haver-hi delicte, ha  tancat el cas.
L'Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt vol mostrar la seva satisfacció
per aquesta resolució, malgrat sempre ha tingut clar que no hi havia
delicte. Tanmateix, d’ençà que es va iniciar aquest procés, la postura
del consistori santvicentí ha estat respectuosa amb la justícia, deixant
que aquesta fes el seu curs i aportant tota la documentació que se
li va requerir. Ara la justícia ja ha parlat i finalment, el Fiscal de
Delictes Urbanístics li ha donat la raó a l’Ajuntament.



www.svmontalt.cat

Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

Èxit dels Horts Lúdics Municipals

Els horts lúdics impulsats per la Regidoria de
Medi Ambient de l’Ajuntament de Sant Vicenç de
Montalt se salden amb un èxit rotund. Els usuaris
de les 23 parcel·les habilitades per a l’autoconsum
ja estan sembrant i, en alguns casos recol·lectant,
les seves pròpies verdures i hortalisses.
Els horts van començar a funcionar l’any 2011 com
una alternativa d’oci dirigida a la gent gran però l’any
2014, l'Ajuntament va decidir obrir el projecte a tota
la ciutadana amb l’objectiu de donar resposta a
aquelles persones que havien mostrat el seu interès

Les obres de l'institut continuen a bon ritme
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En els darrers anys, tots plegats
estem contribuint a fer que Sant
Vicenç de Montalt avanci, fent un
camí de progrés, vers la qualitat
de vida de tots els santvicentins i
santvicentines.
Tot fent aquest camí, ens toca
impulsar grans projectes
necessaris per les aspiracions
de Sant Vicenç, com la
construcció de l’institut o el
desenvolupament de la nova
zona d’equipaments comercials
i esportius de Can Boada, però
també d’altres que potser
aparentment no tenen tanta
envergadura, que són més
petits, però que també són molt
importants. M’estic referint, en
aquest cas, als horts lúdics.
Arribar a aquest punt ha estat
un procés llarg, ja que
necessitava acomplir molts
detalls per garantir el seu èxit,
però finalment és una realitat.
El projecte dels horts lúdics és
un projecte "petit", però alhora
és un projecte "gran", ja que és
una iniciativa que implica la
creació de potencials espais de
convivència, de noves formes
d’integració, de bones
pràctiques mediambientals i de
conreu, sense deixar de banda
el que suposa d’aposta social i
per a la salut personal.
La meva satisfacció i la d’aquest
govern municipal és diversa
quan un projecte com aquest se
salda amb èxit. En primer terme,
perquè vol dir que tenim clar
l’objectiu principal que impulsa
la nostra tasca, que és treballar
pel benestar de les persones
que vivim a Sant Vicenç.
Després, perquè ens demostra
que defensar i impulsar els
interessos de Sant Vicenç es fa
amb l’esforç del dia a dia, des
de molts fronts i de diferents
maneres.
Així fem el Sant Vicenç de les
petites grans coses.

Continuen les actuacions d'arranjament de carrers

En poques setmanes el nou centre
d’ensenyament secundari està agafant forma a
la seva nova ubicació, a l’Av. Sot del Camp.
Ja s’aixequen els pilars de la construcció del nou
equipament, que serà industrialitzat, cosa que
permetrà una construcció més ràpida.
El nou centre, que costarà prop de 5,5 milions
d'euros inclourà tots els serveis i modernes
instal·lacions que el convertiran en el centre de
referència per a la comarca.
Si les previsions es compleixen el nou centre es

per gaudir de les parcel·les per conrear, que havien quedat lliures un cop ateses totes les sol·licituds
de persones jubilades.
Els horts urbans de Sant Vicenç s’ubiquen al parc dels Germans Gabrielistes. La parcel·la, de propietat
municipal, dóna cabuda a 23 horts de 30 m2 cadascun, que disposen d’un punt d’aigua de rec, un petit
armari per guardar eines i estris i un compostador.
La regeneració de l’espai on s’ubiquen els horts, la promoció d’activitats a l’aire lliure, els hàbits de vida
saludable, el consum de productes agrícoles de temporada i la creació de vincles relacionals entre el
veïnat, són les raons que van impulsar a l’Ajuntament a endegar aquest projecte.
Tot i que, actualment, tots els horts estan ocupats, si esteu interessats/des en gaudir d’una d’aquestes
parcel·les, us podeu inscriure a la llista d’espera que s’ha obert per cobrir les vacants que es vagin produint.

podria obrir a finals del primer trimestre del 2015 per acollir els alumnes de Sant Vicenç i Caldes que
fins aquell moment estiguin cursant els estudis d’ESO i Batxillerat a les instal·lacions modulars que
van entrar en funcionament al 2008.

L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt continua amb
les actuacions incloses en el pla de millora dels
carrers del municipi amb l’objectiu d’aconseguir un
arranjament general de l’asfaltat i de les voreres,
prioritzant els carrers que els serveis tècnics han
detectat que es troben en pitjor estat de conservació,
amb forats, desnivells i irregularitats, causades, en
alguns casos, per les arrels dels arbres, i en altres
casos, pel pas del temps.

Així, en les darreres setmanes, s’han dut a terme intervencions d’asfaltat als carrers Romaní i
Josep Brunet, s'ha pavimentat la terrassa del bar de la piscina, i s’han adequat les voreres de l’AV.
Montaltnou, de la riera de Torrentbó i pel passeig marítim per millorar-ne l’accessibilitat.
Aquest 2014 també és previst actuar a Montaltpak, on s'executarà un projecte que contempla la
renovació de les voreres i de l’enllumenat.

El web municipal amplia la secció "Govern Obert" amb un apartat, on mensualment s'hi
inclouran els articles d'opinió que els grups municipals publiquen en aquest butlletí.

En aquesta secció, també podeu trobar les retribucions que perceben els càrrec electes.

Més transparència: Govern Obert


